
Bestyrelsesmøde 29-8 2023
Til stede: Helene, Preben, Martin, Mikael, Lars (på telefon) og Tine (referent)

Fraværende: Vibeke

Budget:

Vi taler om budgettet og om at omsætningen i år er lavere end den har været tidligere, da indtægten

fra Aalborg Halv er væsentligt lavere end de tidligere år.

Vi er enige om at skære i nogle af udgifterne, så de matcher indtægterne bedre. Vi er også enige om

at det er i orden at komme ud med et mindre underskud, da der står en del penge i banken. Dette

må dog ikke fortsætte i årene fremover.

● Nytårsløbet og evt lignende arrangementer skal have egenbetaling

● Budgettet til klubfesten skrues ned i forhold til budgettet og tidligere år

● Spisningen for nye/gamle bestyrelsesmedlemmer efter generalforsamlingen droppes

● Egenbetalingen for madaftenen hæves pr 1/10 til 100 kr for at matche udgifterne

● Bestyrelsen indstiller til næste generalforsamling at kontingentet hæves til 300 kr/år

● Udgifter til banken undersøges

Månedens løb:

Vi følger op på månedens løb, hvem har budt ind og hvad har vi af traditionsløb.

Retningslinierne er fortsat:

* Egenbetaling 25,-

* Evt merudgift afholdes af klubben, efter nærmere aftale.

2023:

September: Hos Finn 17/9

Oktober:

November: Evt løb hos LIUF Hjørring

December: Gløggløb 19/12 (Lars), Nytårsløb fra AMOK 30/12 (Preben, Helene)

Januar: Standerhejsning AMOK 7/1 (Tine)

Februar: Fastelavnsløb 13/2 (Mikael)

Marts:

Søndagsløb:

Konceptet diskuteres, da det er vores bekymring, at nye ikke tør kaste sig ud i søndagsløb, hvis de

ikke er klar til at løbe 2 timer. Vi håber at vi med mere information kan få flere til at løbe med og blot

vende hjemad tidligere, så distancen passer dem.

DGI Hjemmeside



DGIs hjemmeside linker efter sigende forkert, information om træningstiderne er forkerte, Tine

undersøger sagen efter vejledning fra Jens.

Brikker

Der har været bekymring for om brikkerne gik døde efter lang tid i skuffen. Det burde ikke være

tilfældet. Hvis nogen opdager at deres brikker ikke længere virker, kan de henvende sig til

bestyrelsen.

Næste bestyrelsesmøde

14. november


